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از میان خبرها

گوناگون

معاون استاندار اعلام کرد:

تذکرو برخورد با هیئت های 
عزاداری در صورت عدم رعایت 

پروتکل های بهداشتی
معاون اســتاندار و جانشــین ســتاد مقابله با کرونای 
استان با اشاره به این که ابتدا به متولیان هیئت هایی 
که دستورالعمل ها را رعایت نکنند، تذکر کتبی داده 
می شــود، گفت: در مرحله دوم خدمــات عمومی که 
در اختیار آنان قرار گرفته اســت، قطع می شــود و در 
صورت ادامه تخلفات در مرحله سوم مجوز شش ماهه 
آنان لغو خواهدشد و به مراجع قضایی به منظور انجام 
برخوردهای قضایی معرفی خواهند شد. به گزارش 
ایسنا، حسن جعفری در حاشــیه جلسه ستاد مقابله 
با کرونــای اســتان اظهار کــرد: تصمیم گرفته شــد، 
محدودیت هایی که در مشــاغل گروه ســه و چهار بود 
تا پایان هفتــه ادامه پیــدا کند، بنابرایــن فعالیت این 
مشاغل همچنان دچار ممنوعیت و محدودیت است. 
جعفری درباره برگزاری مراســم عزاداری ماه محرم 
اظهار کرد: تعــدادی مهمــان از حوزه هــای مختلف 
مرتبط مانند حوزه فرهنگی و مذهبی، به ستاد استانی 
مقابله با کرونا دعوت شدند و نظرات آنان نیز شنیده و 
دستورالعملی در این زمینه تشریح و تنظیم شد. وی 
با بیان این که کارگروه مراســم عزاداری با مسئولیت 
اداره کل تبلیغات اسلامی تشکیل شــد، افزود: قرار 
شد این کارگروه مراســم را رصد و مجوزهای مربوط 
را صــادر و درخصوص اقناع ســازی مســاجد، تکایا و 
هیئت های مذهبی اقدام کنــد. جعفری تاکید کرد: 
حضور هیئت ها در حرم مطهر رضوی ممنوع اســت، 
همچنین در خصوص نذورات نیــز ما قبلا ممنوعیت 

هرگونه پذیرایی در مراسم را اعلام کرده بودیم.

پلمب یک آموزشگاه زبان در مشهد 
به علت فعالیت در شرایط کرونایی

یک آموزشــگاه زبان در مشــهد به علت فعالیت در 
شــرایط کرونایی و بی توجهــی به مصوبات ســتاد 
کرونای استان خراســان رضوی مبنی بر تعطیلی 
تمام آموزشــگاه ها مهر وموم شــد. رئیس کارگروه 
ســلامت محیط دانشــگاه علوم پزشــکی مشهد با 
بیان ایــن مطلب بــه ایرنا گفــت: این آموزشــگاه با 
نام  »شــکوه دانش توس« بــه صــورت غیرمجاز در 
ایام شــیوع کرونا به فعالیت خود ادامه داده است. 
باباخانی افزود: بر اســاس مصوبه ســتاد اســتانی 
مقابلــه بــا کرونــا فعالیــت تمــام مراکز آموزشــی و 
آموزشگاه های مختلف در استان خراسان رضوی 

تا اطلاع ثانوی تعطیل است.

مسئول بسیج کارگری استان مطرح کرد:

 حضور بی منت کارگران
 در اقدامات جهادی

مسئول بســیج کارگری خراســان رضوی گفت: این 
روزها شــاهد هســتیم که کارگــران از نظر معیشــتی 
با مشــکلات زیــادی روبــه رو هســتند اما همــواره در 
بزنگاه ها نیز کارگــران در خط مقدم نبرد اقتصادی با 
دشمن حضور داشته اند. مهدی یزدانی در گفت وگو 
با تســنیم اظهــار کــرد: در اســتان کارگــران همواره 
بــا برنامه های بســیج کارگری همــراه بــوده و حضور 
پرشــوری در برنامه های این سازمان از جمله »شیفت 
ایثار« داشته اند. وی با اشــاره به کارکرد طرح شیفت 
ایثار اظهار کرد: در این برنامه، کارگران یک شــیفت 
کاری را بــدون دریافت دســتمزدی بــه فعالیت خود 
ادامه می دهند و درآمد حاصل از آن صرف امور خیریه 
می شــود. وی با اشــاره بــه این که بــا توجه به شــرایط 
کرونایی که امسال با آن درگیر هستیم، کارگران عواید 
شــیفت ایثار را به آســیب دیدگان از کرونــا اختصاص 
می دهند، بیان کرد: در شــکل دیگری از شیفت ایثار 
نیز کارگران صرفا با هــدف افزایش بــازده تولید و در 
راستای حمایت از تولید داخلی شیفت اضافه خود را 

بدون دریافت مزایای آن انجام می دهند.

پایان ماجرای 4 ماهه پرسش حاجیان شهری از کلایی درباره اجرای مصوبه شفاف سازی اطلاعات و معاملات

شورا از پاسخ شهردارقانع شد
تصویب طرح دوفوریتی  حمایت از کادر درمان و اصلاح مجوز انعقاد تامین 2000 دستگاه دوچرخه 

محمــد حســام مســلمی-روز گذشــته اعضــای 

شــورای شــهر در صدویکمیــن جلســه علنی 
خود از پاسخ شهردار به سوال حاجیان شهری 
رئیس کمیسیون خدمات شــهری با موضوع 
عــدم اجــرای کامــل مصوبــه شفاف ســازی 
اطلاعات و معاملات شــهرداری مشهد قانع 
شــدند؛ همچنین طــرح دوفوریتــی حمایت 
از کادر درمانــی فعــال در خط مقــدم مبارزه 
با کرونا و اصــلاح مصوبه مجــوز انعقاد تامین 
2000 دســتگاه دوچرخه و لــوازم یدکی آن 

نیز در این جلسه به تصویب رسید.

احتمال وقوع موج دیگر کرونا در مشهد 	 
به گــزارش »خراســان رضــوی«، محمدرضا 
حیدری رئیس شورای مشــهد در آغاز جلسه 
به رســم هرهفته به مرور مناســبت های هفته 
جــاری پرداخــت و در ادامه به موضــوع کرونا 
اشــاره کــرد و گفــت: گزارش هایــی مبنی بر 
کاهــش انــدک آمــار مبتلایــان و مرگ ومیــر 
داشــته ایم کــه علــت آن، توجــه مــردم بــه 
پروتکل های بهداشــتی و اســتفاده از ماسک 
اجتماعــی  فاصله گذاری هــای  رعایــت  و 
اســت. حجــم مســافرت های درون شــهری 
و برون شــهری، امــکان بــروز مــوج دیگری از 
ویروس را محتمل کرده اســت که امیدواریم 
اتفاق نیفتد. وی با اشاره به پیش رو بودن ماه 
محرم و صفر، گفت: رویکرد مدیریت شــهری 
در برگزاری مراسم عزاداری امام حسین)ع(، 
رویکردی است که ســتاد ملی مبارزه با کرونا 
اعــلام کنــد؛ قطعــا می توانیم هــر خانــه را به 
مکانی برای برگزاری مراسم عزاداری سرور و 
سالار شهیدان تبدیل کنیم. حیدری در ادامه 
به رویکرد شــفافیت و انضباط مالی شــورای 
پنجم اشــاره کــرد و گفت: ایــن مهــم یکی از 
بحث های محوری بوده که قول آن را به مردم 
دادیــم و در برنامه هــا و مصوبات نیز پیوســته 
بــر آن تاکید داشــتیم؛ ضمن این که ســاختار 
بوروکراتیــک و حجیــم و بــزرگ شــهرداری 
ایجاب می کند که به شفافیت و انضباط مالی 
توجه ویژه ای داشته باشیم چراکه گستردگی 
مجموعه می تواند زمینه ســاز ایجاد برخی از 

مشکلات باشد.

رویکرد اصولی شورا به مناطق 	 
کم برخوردار مشهد

در ادامه رمضانعلی فیضی، رئیس کمیسیون 
ویژه مناطق پیرامونی و کم برخوردار شورای 
شــهر مشــهد در نطــق پیــش از دســتور خود 
به رویکــرد اصولــی و علمی شــورای پنجم به 
مناطــق کم برخــوردار اشــاره کــرد و گفــت: 
۳0 درصــد جمعیــت مشــهد در 12 درصــد 
مساحت مناطق کم برخوردار و پیرامونی این 
کلان شــهر به صورت متراکم سکونت دارند؛ 
اکنون تراکم جمعیت در مناطــق پیرامونی و 
کم برخوردار ۳۵0 نفر در واحد سطح است، 
حال آن که این تراکم به طور متوسط در مشهد 

۸۵ نفر در واحد سطح است.

 قانع شدن شورا از پاسخ شهردار	 
اولین دستورکار اعضای شــورای شهر پاسخ 
شــهردار مشــهد به ســوال حاجیان شــهری 
رئیس کمیسیون خدمات شهری، بهداشت، 
سلامت و محیط زیست با موضوع عدم اجرای 
مصوبــه شفاف ســازی اطلاعــات و معاملات 
شــهرداری مشــهد بود. حاجیان شهری قبل 
از پاســخ شــهردار درباره ســوال خود گفت: 
مردم مشهد اگر به یاد داشــته باشند از جمله 
شــعارهای لیست امید شــهرداری شیشه ای 
و شفافیت بود؛ این موضوع در بهمن ماه سال 
96 توسط اعضای شــورای شهر پیگیری شد 
و بر این اساس کمیته شــفافیت شکل گرفت 
و مصوباتی تصویب و به شهرداری ابلاغ شد. 

اســناد  تمامــی  مصوبــه  ایــن  اســاس  بــر 
شــهرداری اعــم از مناقصــات، مزایده هــا، 
اســتعلامات و... از ابتــدا تــا انتهــای فراینــد 
باید در ســامانه فاش بــرای اســتفاده مردم و 
ســایر ذی نفعــان بارگــذاری می شــد. حدود 
دو ســال از ابلاغ این مصوبه می گذرد اما  در 
ایــن مــدت شــهرداری مشــهد بــا راه اندازی 
این ســامانه، اطلاعــات معاملات بــه صورت 
غیردقیق، ناقص و کم ارزش در آن  بارگذاری 
کــرده  است؛متاســفانه این ســامانه نــه تنها 
بــرای کاربــران عادی قابل اســتفاده نیســت 
بلکه امکان اســتفاده از آن برای پژوهشگران 
نیز وجود نــدارد. وی افزود: بیــش از 20 ماه 

از ابــلاغ مصوبه شــورای شــهر بــرای اجرای 
راه انــدازی ســامانه فــاش گذشــته و تذکری 
در این زمینه در بیســتم فروردین ماه امســال 
برای عدم اجرای دقیق این مصوبه به شهردار 
مشهد داده شــد. بیش از 4 ماه از طرح سوال 
از شــهردار مــی گذرد و ایــن فراینــد طولانی 
شده است، امیدوار بودم در این مدت روندی 
مثبــت در بارگــذاری اطلاعــات معامــلات 
صورت بگیرد که این اتفاق نیفتاده اســت.در 
ادامــه محمدرضا کلایی شــهردار مشــهد در 
پاســخ به ســوال حاجیان شــهری و اظهارات 
وی گفت: کمیته شــفافیت بهمن96 شــکل 
گرفــت و در معاونــت برنامه ریــزی و توســعه 
سرمایه انســانی شــهرداری مشــهد موضوع 
دنبــال و در قالــب ســامانه فــاش مقــرر شــد 
مجموعــه ای از اطلاعــات کــه نشــان دهنده 
فرایندها و تصمیمات مدیریت شهری است، 
در اختیــار مردم قــرار بگیــرد.وی افــزود: به 
موازات این کار و زیرســاخت هایی که فراهم 
می شد بخشــی از آن اهداف در قالب طرحی 
توســط برخی از اعضای شــورای شــهر ارائه 
شــد؛ در واقع آن چیزی که به عنوان ســامانه 
فاش دنبال می کردیم یــک موضوع اعم بود، 
یکی از مهم ترین نکات این بود که سامانه های 
متعددی مانند ســیگنا و مبســا وجود داشت 
کــه اطلاعــات را در دســترس قرار مــی داد. 
وی تصریح کرد: مقرر شــد اطلاعــات برخط 
از ســامانه ها به نحوی آســان در اختیار مردم 
قرار گیــرد کــه شــامل بخشــی از موضوعات 
اداری و مالی بود؛  اما نکته ای که می خواهم 
عرض کنم، این اســت کــه  این روند ســه ماه 
که هیچ، ســه ســال نیز قــدرت تحقــق کامل 
نــدارد و اگر بتــوان در ســه ماه بــه ۵0درصد 
رســید، مناســب اســت، اما نکته اصلــی این 
که اصــل کار محقــق شــده اســت. وی ادامه 
داد: مــا عناصری را در مصوبه شــورای شــهر 
داشــتیم که آن هــا را در چهار گروه مشــخص 
کردیــم که به چــه میــزان موفقیت آمیــز بوده 
و جزئیــات مصوبــات محقق شــده اســت؛ در 
گــروه الــف یک ســری مجموعه هایــی وجود 
دارد کــه زیر ســاخت های آن آمــاده نیســت، 
یک ســری اطلاعات باید در اختیار مردم قرار 
می گرفت کــه زیر ســاخت های آن آماده نبود 
و مــا مقصــر بودیــم و به خودمــان نمــره صفر 
می دهیــم کــه زیرســاخت های آن را فراهــم 
نکردیم. شهردار مشهد ادامه داد: در تبصره 
دوم عمــلا تیتر عناویــن اجرایــی فرایندها را 
داریم که شــامل 10 مورد می شــود. مجموع 
ارزیابی ها نشان می دهد که حدود ۸1 درصد 
تبصره دوم پیشــرفت اجرایی داشــته اســت. 
وی در ادامه به تبصره سوم مصوبه راه اندازی 
سامانه فاش اشاره کرد و گفت: در این تبصره 
یک ســری اصولی مشــخص شده اســت؛  دو 
نکته در این خصوص مهم اســت، یکی این که 
تبــادل اطلاعــات در خصوص اســامی  افراد 
و مبلــغ ریالی اســت که اگــر ایــن کار صورت 
نگیرد، عملا مفسده صورت می گیرد و مسئله 
ایجاد می شود. کلایی رعایت اصول امنیتی، 
امضــای الکترونیکــی و ســطوح دسترســی 
و ثبت عملکــرد کاربــران و قابلیــت ردیابی و 
اطلاع رسانی و بازخوردگیری روند معاملات 
را از دیگر نکاتی برشــمرد که در سامانه فاش 
اجرایی شــده اســت. شــهردار مشــهد تاکید 
کرد: در مصوبه نیامده است که قراردادهایی 
که مربوط به 20 ســال قبل است، در سامانه 
بارگذاری شــود؛ در این مصوبه آمده است از 
ابتدای سال 9۸ به کســانی که این فرایندها 
و اطلاعات مصوبه را نداشته باشند پرداختی 
صورت نگیرد، یعنی عملا از سال 9۸ خواسته  

که این مصوبه به صورت کامل اجرایی شود.

 وی تاکیــد کــرد: این کــه شــفافیت یکــی از 
نــکات اصلــی مدنظــر شــورای پنجم اســت، 
هیــچ تردیــدی در ایــن زمینــه وجود نــدارد؛ 
در این کــه بــه انــدازه کافــی و بیشــتر از همه 
کلان شــهرها به ایــن موضوع پرداخته شــده 
است شــکی وجود ندارد. شــورای شهر بیش 
از ســایر کلان شــهرها بــه موضوع شــفافیت 
توجه داشــته اســت و در اصل ایــن مصوبه در 
قالب شــفافیت بر اصــول منــع مداخله های 
ســازمانی و افشــای اطلاعات شهرسازی در 
حوزه مدیریت شهری تاکید دارد و مسئله مهم 
این است که اصل کار توسط شهرداری انجام 
شده است.در ادامه موحدی زاده نایب رئیس 
شورای شهر خطاب به شهردار گفت: با توجه 
به اهــداف مصوبه شــورای شــهر درخصوص 
ســامانه فاش و بارگذاری اطلاعات، نامه ای 
از طرف رئیس شــورا در تاریــخ 97/۵/16 
به آقای شهردار برای پیگیری مصوبه ارسال 
شــده ولــی پاســخی از ســوی شــهردار ارائه 
نشــده اســت. ضمن این که در طول دو سال 
می توانســتند زیــر ســاخت های ایــن مصوبه 
را فراهــم کنند.کلایــی در پاســخ بــه ســوال 
موحدی زاده گفت: واقعیت این است که حجم 
عملیات با این مصوبه خیلی زیاد است، این که 
ما می گوییم ۸0 درصد پیشــرفت داشــتیم و 
20 درصد باقی مانده انجام نشده است، واقعا 
10 درصد آن نشــدنی اســت، مثلا پرداخت 
هزینه اســناد فراخوان ها که شاید سیستمی 
برای پرداخت آن نیست و مشابه آن که قوانین 
بالادســتی اجازه نمی دهد، به نظــر من باید 
روی10 درصد کار متمرکز شویم و 10 درصد 
هم شــاید تا آخر قابلیت تحقق نداشته باشد. 
همچنیــن پاســخ نامــه 9/1۸//97 را در 
97/9/27 بــا پیوســتی بــه آقــای حیدری 
ارســال کردیم.در ادامــه حاجیان شــهری با 
یاد آوری جلســه برخی اعضاء شــورای شــهر 
با شــهردار گفت: آقای شــهردار بــه هر حال 
به شــما یادآوری می کنم شــما کارگزار مردم 
هســتید نــه کفیــل مــردم که بــه جــای مردم 
تصمیم بگیرید، این وظایف نمایندگان مردم 
است که  به جای مردم تصمیم بگیرند. زمانی 
که شما نامه آن شــهروند عزیز آقای دانیال را 
به دیوار اتاق خودتان برای اهمیت بیت المال 
نصب می کنیــد، بایــد بدانید عدم شــفافیت 

در شهرداری چقدر فســادزا و موجب تضییع 
حقوق مــردم می شــود. وی در ادامه خطاب 
به حیدری رئیس شورای شــهر گفت: بنده از 
پاسخ جناب آقای شهردار قانع نشدم و تقاضا 
دارم وفق آیین نامه داخلی شــورا عمل شود.
به گفتــه حیــدری در صورتی کــه نماینده ای 
از پاسخ شــهردار قانع نشــود، طبق آیین نامه 
داخلــی شــورا، ایــن موضــوع بــه رای گیری 
گذاشته می شــود، لذا با توجه به توضیحاتی 
که داده شــد و مســتندات ارائه شــده، درباره 
عدم اقناع رای گیری می شود، منظور از عدم 
اقناع این اســت که دوســتان با رای موافق به 
عنوان عدم اقناع رای می دهند و دوســتان با 
رای مخالف به عنوان افرادی که قانع شــدند 
رای می دهنــد،  افــرادی هم کــه رای ممتنع 
می دهنــد رای آن ها منفــی تلقی می شــود.

هنــگام رای گیــری در ایــن زمینــه، ســامانه 
رای گیری غیرفعال شد که پس از رفع مشکل 
رای گیری در این زمینه انجام و بر اساس نتایج 
آن، 9 نفر قانع و 6 نفر قانع شــدند.بر اساس 
رای گیــری صورت گرفته، حاجیان شــهری، 
ودیعی، حسینی پویا، حیدری، موحدی زاده 
و رمــارم بــا رای ســبز اعــلام کردند از پاســخ 
شــهردار قانــع نشــدند و اصولــی، بهارونــد، 
ریاضــی، شــهریاری، مهدی نیــا و صاحبی با 
رای قرمز نسبت به پاسخ شهردار قانع شدند، 
همچنین نوروزی ، فیضــی و گندمی نیز رای 

ممتنع دادند.

تصویب طرح دوفوریتی حمایت از کادر 	 
درمان

دومیــن دســتورکار بررســی طــرح حمایــت از 
کادر درمانی فعال در خط مقدم مبارزه با کرونا 
بود کــه در قالــب طــرح دوفوریت ارائه شــد و به 
تصویب رسید. بر اساس این مصوبه »شهرداری 
مشــهد مکلف شــد در راســتای انجام رســالت 
اجتماعی با هدف ارتقای سلامت جامعه برای 
حمایــت و پشــتیبانی از کادر درمانــی فعال در 
خط مقدم مبارزه با کرونا در مشــهد، نســبت به 
تهیه آمار دقیق این عزیزان اقدام و پیشنهادهای 
خــود، بــرای تقدیــر و تشــکر از آنــان و خانواده 
شهدای مدافع سلامت را به شــورای شهر ارائه 
کند.«همچنین تصویب لایحه دوفوریتی معرفی 
عامل ذی حساب اول معاونت اقتصادی، سومین 
دستورکار اعضای شورای شهر بود که به تصویب 
رســید و »مهــدی حاتمی بــه عنوان سرپرســت 
معاونت و ســازمان اقتصادی، سرمایه گذاری و 
مشارکت های مردمی شهرداری مشهد، تعیین 
وی به عنــوان عامل ذی حســاب اول ویژه حوزه 
معاونت اقتصادی برای عضویت در کمیسیون 
عالــی معامــلات و کمیســیون های منــدرج در 
آیین نامه مالی و معاملاتی شهرداری به صورت 
مســتقل مــورد موافقــت قــرار گرفت.«اصلاح 
مصوبــه مجــوز انعقاد تامیــن 2000 دســتگاه 
دوچرخــه و لوازم یدکی آن  نیز دســتورکار آخر 
جلسه بود که به تصویب رســید که بر اساس آن 
تعــداد 2000 دســتگاه دوچرخــه بــه 1200 
دستگاه دوچرخه و لوازم یدکی از 200 دستگاه 

به 120 دستگاه تقلیل پیدا می کند.

اخبار

اجتماعی

 تولیت آستان قدس رضوی در پیامی خطاب
 به مردم لبنان:

 دشمن به دنبال سوء استفاده
 از حادثه تلخ لبنان است

تولیــت آســتان قدس رضــوی در پیامــی ویدئویی 
به مناســبت عید غدیر خــم خطاب به مــردم لبنان 
ضمــن ابــراز همــدردی و تســلیت بــه ملــت صبور 
لبنــان و ســید حســن نصــرا... ، گفت: دشــمن به 
دنبــال سوءاســتفاده از حادثــه تلــخ لبنان اســت. 
بــه گــزارش آســتان نیوز، در بخشــی از متــن پیام 
حجت الاسلام والمســلمین مــروی آمــده اســت: 
»ما خودمان را و مــردم ایران خودشــان را در کنار 
مردم عزیز، صبور، مقــاوم و مظلوم لبنان می دانند 
و می بینند و من هم از کنار مضجع شریف و نورانی 
حضــرت ثامن الحجج علــی بن موســی الرضا)ع( 
برای مردم عزیز لبنــان صبر و مقاومــت از خداوند 
درخواست می کنم.دشمن از هر فرصتی استفاده 
می کند تا بتواند نقشــه های شوم خود را در منطقه 
جاری و اجرایی کند. قطعــاً از این حادثه تلخی که 
به وجــود آمده، دشــمنان مــردم لبنان، دشــمنان 
استقلال لبنان، دشــمنان آزادی لبنان، دشمنان 
مقاومت لبنان سعی می کنند از این فرصت حداکثر 
سوءاســتفاده را ببرند، مردم عزیز و مقاوم و مظلوم 
لبنان جز اتکال به خدا و وحدت و اتحاد راهی برای 
ســرافرازی ندارنــد و ان شــاء ا... که همین مســیر 
مقاومت و صبــر و اتحاد و وحدت و تــوکل بر خدا را 
در پیش خواهند گرفت و لبنان عزیز دوباره ساخته 

خواهد شد ان شاء ا... .«

معاون شهردار خبر داد:

اعمال قانون 4990 خودروی 
دودزا در مشهد

معاون خدمات شهری شــهرداری مشهد از اعمال 
قانون 4990 خودروی دودزا در ســطح شهر خبر 
داد. به گــزارش پایگاه اطلاع رســانی شــهرداری 
مشهد، مهدی یعقوبی افزود: از این تعداد 2920 
دســتگاه خودرو فاقد معاینه فنی بودند که اخطار 

تهیه معاینه فنی به آن ها ابلاغ شد. 
وی تصریح کــرد: همچنیــن بیش از هــزار و 49۵ 
خودرو به دلیل دودزا بودن به تعمیرگاه منتقل شد 
تا از آلودگی بیشتر در سطح شهر جلوگیری شود. 
وی یادآور شــد: آمارها نشــان می دهــد از ابتدای 
امسال تاکنون، 70 درصد تخلفات زیست محیطی 
در شهر مشــهد مربوط به آلودگی هوا ، 20 درصد 
مربــوط بــه آلودگــی صوتــی، 2 درصد مربــوط به 
آلودگی نوری و ۸ درصد نیــز دیگر آلایندگی های 

زیست محیطی بوده است.

پایش تصویری تخلفات ساخت وساز 
درحریم مشهد با پهپاد

بــرای نخســتین بار، پایــش تصویری حریم شــهر 
مشــهد با هــدف پیشــگیری از تخلفــات در حوزه 
ساخت وســاز با اســتفاده از پهپاد صورت گرفت. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری مشهد، 
رجائیان گفت: حریم شــهر مشــهد محدوده ای با 
مســاحت بســیار زیاد اســت که در مرحله نخست 
این طرح، یک هــزار و 172 هکتار از آن به صورت 
پایلوت مورد پایــش تصویری بــا روش های مدرن 

قرار گرفته است.

رئیس بیمارستان ۱۷ شهریور اعلام کرد:

کاهش 50 درصدی میزان سزارین
ســزارین در نخســتین زایمان در بیمارســتان 17 
شــهریور مشــهد در چارچوب اجرای طــرح تحول 
ســلامت تاکنون به میــزان ۵0 درصد کمتر شــده 
اســت. رئیس بیمارســتان 17 شــهریور مشهد در 
این خصوص به ایرنا گفت: کاهش موارد »سزارین 
نخســت زا« در بیــن شــاخص های زایمــان مادران 
باردار اهمیت زیادی دارد؛ زیرا یکی از شاخص های 
ترویج زایمان طبیعــی و کاهش میزان ســزارین به 

شمار می رود. 
دکتر حســین حســین پور افــزود: میزان ســزارین 
نخســت زا ظرف هفت ســال اخیر همگام با اجرای 
طرح تحول نظام سلامت در بیمارستان 17شهریور 
مشــهد از 42 به 20 درصد از کل موارد زایمان در 

این مرکز درمانی کاهش یافته است.

مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری خبرداد:

 انجام عملیات اجرایی نصب
 3 پل عابرپیاده در مشهد

مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
مشــهد، از انجــام عملیــات اجرایــی نصب ســه پل 
عابرپیــاده در شــهر مشــهد خبــر داد. بــه گــزارش 
پایگاه اطلاع رســانی شهرداری مشــهد، عطارزاده 
طوســی اظهار کــرد: بــا توجه بــه درخواســت های 
کارشناســی  بررســی های  و  شــهروندان  مکــرر 
انجام شده، مراحل اجرایی نصب پل های عابرپیاده 
در خیابان های رسالت 107، امیریه ۳1 و طبرسی 
۵4 در دستور کار سازمان ترافیک قرار گرفته است. 
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